

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 东城区扬威胡同甲 1 号
邮箱：ssea01@263.net

TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595
网址：www.ssea.org.cn

中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

2019 年 第 03 号 (总第 008 号)
No.2019-03 (No.008 in total)

中国特钢企业协会团体批准 T/SSEA 0025-2019《奥氏体-铁素体型双相不锈钢热轧钢板及钢带》、T/SSEA 0026-2019《钟表用不锈钢钢板及钢带》、T/SSEA 0027-2019《发酵容器用不锈钢热轧钢板及钢带》、T/SSEA 0028-2019《深冷设备用不锈钢热轧钢板及钢带》共 4 项标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0025-2019) for (Hot rolled plate and strip of duplex stainless steel), (T/SSEA 0026-2019) for (Stainless steel plate and strip for watch case), (T/SSEA 0027-2019) for (Hot rolled stainless steel plate and strip for fermented container) and (T/SSEA 0028-2019) for (Hot rolled stainless steel plate and strip for cryogenic equipment) 4 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会

China Special Steel Enterprises Association

二〇一九年六月二十四日

6/24/2019

附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0025	奥氏体-铁素体型双相不锈钢热轧钢板及钢带	2019-8-30
2	T/SSEA 0026	钟表用不锈钢钢板及钢带	2019-8-30
3	T/SSEA 0027	发酵容器用不锈钢热轧钢板及钢带	2019-8-30
4	T/SSEA 0028	深冷设备用不锈钢热轧钢板及钢带	2019-8-30